

RÉUNION SPÉCIALE/SPECIAL MEETING
PROCÈS-VERBAL/MINUTES
Octobre 10 October 2017

1. Ouverture de la réunion: 19 h 35
Call to order: 7:35 p.m.

Maire/Mayor Denis McIntyre
Conseillère/Councillor Denise Bushey
Conseiller/Councillor Luc Levesque
Conseiller/Councillor Marcel Girard
Directrice générale/Administrator Johanne McIntyre Levesque
Secrétaire-Trésorière/Secretary-Treasurer Lilianne Cayouette
Madame Annie Thériault
Monsieur Majella Thériault

Absent/Absent Maire adjoint/Deputy Mayor Marc Levesque

2. Exemption des procédures d'assemblée régulière
Dispense with regular order of business

Proposition: Exemption des procédures d'assemblée régulière et procéder à l'adoption de l'ordre du jour.

Motion: That we dispense with the regular order of business and go on with the purpose of this meeting.

Proposée par/Moved by: Conseillère/Councillor Denise Bushey
Appuyée par/Seconded by: Conseiller/Councillor Luc Levesque

PROPOSITION ADOPTÉE/ MOTION CARRIED

3. Adoption de l'ordre du jour
Approval of agenda.

Proposition: Que l'ordre du jour soit adopté avec l'ajout suivant :

8. Commission de services régionaux Restigouche – Urbanisme - RE : Demande d'aménagement pour la propriété située sur la rue Reid (NID 50068105, 50217546 & 50261866)

Motion: That the agenda be approved with the following addition:

8. Restigouche Regional Service Commission – Planning - RE: Request to approve a development on the property located on Reid Street (PID 50068105, 50217546 & 50261866)

Proposée par/Moved by: Conseillère/Councillor Denise Bushey

Appuyée par/Seconded by: Conseiller/Councillor Marcel Girard

PROPOSITION ADOPTÉE/MOTION CARRIED

4. Conflit d'intérêts/Conflict of interest

Aucun/None

5. Techno 90 – Proposition pour le système téléphonique/Proposal for our telephone system

Pour information/For information

6. Formations sur la gestion des actifs municipaux/Training on Municipal Asset Management

Proposition: Que le Village de Charlo défraie les coûts pour que la secrétaire-trésorière Lilianne Cayouette participe à la formation sur la gestion des actifs municipaux qui sera donnée par l'A.F.M.N.B. d'ici juin 2018.

Motion: That the Village of Charlo cover the expenses for the Secretary-Treasurer Lilianne Cayouette to participate in the training on Municipal Asset Management that will be given by A.F.M.N.B. until June 2018.

Proposée par/Moved by: Conseiller/Councillor Marcel Girard

Appuyée par/Seconded by: Conseillère/Councillor Denise Bushey

PROPOSITION ADOPTÉE/ MOTION CARRIED

7. Théâtre Populaire D'Acadie – RE: Abonnements corporatifs/Corporate Membership (57 \$ x 2 = 114 \$)

Proposition: Que le Village de Charlo fasse l'achat d'un abonnement corporatif pour un montant de 114 \$

Motion: That the Village of Charlo purchase a corporate membership in the amount of \$ 114.00

**Proposée par/Moved by: Conseillère/Councillor Denise Bushey
Appuyée par/Seconded by: Conseiller/Councillor Marcel Girard**

PROPOSITION ADOPTÉE/ MOTION CARRIED

8. Commission de services régionaux Restigouche – Urbanisme - RE : Demande d'aménagement pour la propriété située sur la rue Reid (NID 50068105, 50217546 & 50261866)

Restigouche Regional Service Commission – Planning - RE: Request to approve a development on the property located on Reid Street (PID 50068105, 50217546 & 50261866)

Que le conseil municipal du Village de Charlo informe la Commission de services régionaux Restigouche qu'il n'a aucune objection à la demande d'aménagement pour la propriété située sur la rue Reid (NID 50068105, 50217546 & 50261866) pour une dérogation de 23.0 mètres (75 pieds) sur la largeur de la création du lot 2017-1 et une dérogation de 39.0 mètres (128 pieds) sur le lot restant.

That the municipal council for the Village of Charlo inform the Restigouche Regional Service Commission that they have no objection regarding a request to approve a development on a property on Reid Street (PID 50068105, 50217546 & 50261866) for a variance of 23.0 meters (75 foot) on the width of the creation of lot 2017-1 and a variance of 39.0 meters (128 feet) on the width of the remaining lot.

9. Clôture de la réunion/Adjournment

**Proposition: Que la réunion soit ajournée à 19 h 45
Motion: That the meeting is adjourned at 7:45 p.m.**

Proposé par/ Moved by: Conseillère/Councillor Denise Bushey

Denis McIntyre
Maire/ Mayor

Johanne McIntyre Levesque
Directrice générale/ Administrator